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Tijdens de Raadsvergadering 20 juni melde de wethouder dat het gesprek had plaatsgevonden Maar dit nog geen aanleiding was om de reaktie 
op de beantwoording van de zienswijze door te voeren in het Bestemmingplan, wel kondigde hij een ambtelijke brief aan waarin hij alle partijen 
zal informeren over zijn visie. Hopelijk legt hij dan ook uit hoe hij als wethouder zegt te strijden voor een afwaardering van de Schipholweg en 
namens de Stadregio de 80 km/h wil handhaven, dit lijkt wat mij betreft op 2 tegengestelde belangen en doelstellingen. 


